
原厂批发: 卡式丁烷气ZD-220A, 卡式噴燈

产品名称 原厂批发: 卡式丁烷气ZD-220A, 卡式噴燈

公司名称 台湾忠鼎贸易有限公司

价格 288.00/件

规格参数 密度:2（kg/m3）
蒸气压:0.6（kpa）
蒸发残留物:002（ml/100ml）

公司地址 中国 广东 东莞市 東莞市大朗鎮

联系电话 86-76983111580

产品详情

中鼎喷灯专用气罐zd-220a简介

本公司以【诚信,品质,专业,服务】为经营宗旨；在中国拥有多家持有危险品制造许可证及危包证之合格
工厂，产品质量可通过国家燃气用具质量监督检验中心型式检验，各项检验符合中国国家标准gb16692-19
96之要求，提供各式气雾罐oem、odm制造与研发，气雾罐产品属高危险品，产品质量与安全是经营者必
须考虑的重点，欢迎国内外采购商与本公司洽谈合作！

本公司开发气雾罐产品有：【卡式喷灯瓦斯罐】、【射钉枪燃料气罐】、【卡式炉丁烷气罐】、【水族
箱二氧化碳气罐】、【登山氧气罐】、【各种登山炉气雾罐】、【电子点香器气罐】⋯等；本公司有危
险品出口能力；欢迎您来电洽询采购！产品详细数据请参阅本公司网站：http://www.633168.com/

u  产品说明：中鼎喷灯专用阀口zd-220a，净容量220克。

u  质量说明：原产地中国，采用进口马口铁制罐，采用进口气灌装，产品可通过国家燃气用具质量监
督检验中心型式检验，各项检验符合国家标准gb16692-1996之要求。

u  适用范围：本产品适用于中鼎标准型喷灯及卡式炉。

u  使用时间：大约2-2.5小时。

u  储存条件：阴凉处所温度得在50℃以下。

u  外箱尺寸：长430*宽290*高420(mm)。

u  装箱数量：每件48瓶。

u  整箱重量：16.08kgs。



u  外箱重量：1136±5 g。

u  净装容量：220克。

u  单瓶重量：311±5 g。

u  空瓶重量：90±2 g。

u  其它未详尽信息请参阅本公司网站或致电本公司业务部咨询！

u  更正日期：2013-01-19。

 

zhong ding gas blow torch cartridges zd-220a into

we run our business based on the concept of honesty, best quality, profession, superior service. we have many factories
which have dangerous goods manufacturing certificate and dangerous goods packing certificate. the products quality
have been approved bynationalgasappliancesupervisioninspectioncenter. all inspections adhere tochinanational
standard gb16692-1996. we provide oem and odm for manufacturing and developing all kinds of gas cartridges. as gas
cartridges belong to highly dangerous products, product quality and safety are key points that we have to take into
account. we welcome both domestic and international purchaser to contact us for further cooperation.

we develop gas cartridges such as【butane gas cartridge】,【nailerfuel gas】,【co2 gas cartridge】,【oxygen
cartridge】,【climbing gas】,【joss stick lightersgas】. we are able to export dangerous goods. please feel free to
contact us for enquires. for further information, please kindly visit our websitehttp://www.633168.com/.

u  product description:for zhong dinggas blow torchzd-02bvalve type zd-220a.

u  quality description: country of origin ischina. the cartridges are made of imported tin plate and are filled with
imported gas. the products quality have been approved bynationalgasappliancesupervisioninspectioncenter. all
inspections adhere tochinanational standard gb16692-1996.

u  scope: the product is suitable for lee's standard type gas blow torch or portable gas stove.

u  using time: approx. 2.5-3 hours.

u  storage: temperature is below 50℃as a cool place.

u  carton size: l430*w290*h420(mm).

u  package q,ty: 48pcs/ carton.

u  g.w of carton: 16.08 kgs.

u  n.w of carton: 1136±5 g.

u  net capacity: 220±5 g.

u  g.w of can: 311±5 g.



u  n.w of can：90±2 g.

u  for further information and details, please visit our website:http://www.633168.com/english/or contact our sales
department.

u  corrected : 2013-01-19。

"原厂批发: 卡式丁烷气ZD-220A, 卡式噴燈"的中鼎噴燈为中鼎噴燈專用氣瓶，铜片腐蚀是3（级），蒸发
残留物为002（mL/100mL），总硫含量是0.2（mg/m2），蒸气压为0.6（kpa），CAS是235，密度为2（kg/
m3），游离水是0.1
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